
Referat fra GMU-møde den 4.12.2024

Til stede: Jens, Sif, Henrik og Povl (ref.)

Evaluering af madaffaldskampagnen

- Kampagnen blev gennemført i november og gik godt. Vi forsøger, at få tal fra

Albertslund Kommune, om den har haft nogen målbar effekt, men en simpel

”løfte-låg-og-kig” runde antyder, at der nu både samles mere madaffald og at

renheden er bedre.

- Vi overvejer hvordan vi skal følge op. Måske kan det tage afsæt i kommunale

før og efter tal.

- Prisen på madaffald falder, så det i 2025 koster kr. 35 at komme af med

madaffald. Restaffald koster over kr. 600.

- Verdensmål Centeret vil tilbyde andre boligområder en lignende kampagne.

- Nederst en opsamling over det, der er gennemført i kampagnen.

Nye Hyldespjældsmål

- Under overskriften med arbejdstitlen ”Vores nye start”, arbejder vi frem mod

at få lavet et nyt / revideret puslespil den 11.4. Puslespillet danner grundlaget

for de kommende 3 års handleplaner.

- Den 10.1. inviterer vi grupperne til at starte processen, hvor de (med hjælp fra

Signe fra Verdensmål Centeret), diskuterer og når frem til deres nye

Hyldespjældsmål. Povl laver forslag til invitation.

- ”Vores nye start” henviser til, at vi nu er forbi renoveringen, og derfor skal

have startet op igen, men også at meget har forandret sig, og derfor skal noget

gentænkes og noget nyt skal lægges til.

Nye varmetakster

- Den faste afgift ændres fra den 1.1.2025. Generelt vil det være til

Hyldespjældets fordel.

- Vi skal prøve at få før-og-efter-renoveringen-varmeforbrugs-tal fra

kommunen (Povl).

Udluftning

- Nogen fortæller om fugt i entre og i vindueskarme. Det kan både skyldes

utætte lister og adfærd. Vi skal have det med i Byggeudvalget.



- Vi ser, om vi har en seddel fra tidligere om udluftning, som kan støves af og

genudgives i Hyldeposten og på Facebook.

- Vi skal have spurgt Driften, om de fortsat har fugtmålere til nyindflytterne.

Andet

- Vi skal have indkaldt til lamme-laug-møde, hvis vi skal kunne nå at bestille nye

lam til sæsonen 2025.

- Møde med Tine Sønderby om projekt “ Ind i det grønne” som har fået en

bevilling på kr. 680.000. Torsdag den 5.12. kl. 15.

Næste møde

- Mandag den 6.1. (Sif afbud)

- Onsdag den 5.2.

Povl


